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Zápisnica 

z XIII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Volkovciach, ktoré sa konalo dňa 31. októbra 

2024 v zasadačke obecného úradu. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program: príloha k zápisnici 

 

 

K bodu l: 

Rokovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Tomáš 

KOZOLKA. Poslanci OZ hlasovaním schválili program zasadnutia tak, ako bol uvedený 

v pozvánke na zasadnutie OZ. 

 

 Hlasovanie: Za: 9 

 Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 2: 

Za zapisovateľa z dnešného zasadnutia bol určený JUDr. Ondrej KOZOLKA. 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Rastislav FRAJKA 

      Ing. Jozef JURÍK 

 

K bodu 3: 

Ing. Tomáš KOZOLKA, starosta obce, uskutočnil kontrolu plnenia uznesení 

z predchádzajúcich zasadnutí OZ s konštatovaním, že všetky uznesenia prijaté na 

predchádzajúcich zasadnutiach OZ sú splnené. 

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo plnenie uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ na 

vedomie.  

 

K bodu 4: 

Ing. Tomáš KOZOLKA, starosta obce a následne Ing. Ingrid HORŇÁKOVÁ uviedli návrh 

2. zmeny rozpočtu obce Volkovce na rok 2024. Úpravami v zmysle navrhovaných zmien 

dôjde k zvýšeniu schváleného objemu celkových rozpočtovaných prostriedkov (oproti 

schválenému rozpočtu) v príjmovej aj vo výdavkovej časti o 9.000,- eur. Rozpočet obce 

Volkovce sa po schválení tejto 2. úpravy navýši v príjmovej a výdavkovej časti na sumu 

1.602.438,- eur.  

 

Poslanci OZ po prerokovaní schválili 2. zmenu rozpočtu obce Volkovce na rok 2024 bez 

pripomienok. 

Hlasovanie: Za: 9 

 Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 
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K bodu 5: 

Ing. Tomáš KOZOLKA starosta obce predložil na rokovanie návrh na vyradenie majetku 

obce Volkovce z evidencie k 31.10.2024 v členení: 

 

a) Drobný hmotný majetok (hodnota 16,60 – 996 eur) v celkovej hodnote 10.116,57 eur 

b) Majetok v hodnote (0-16,60 eur OTE) v celkovej hodnote 29,23 eur 

 

Poslanci OZ po prerokovaní schválili vyradenie majetku obce Volkovce podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie: Za: 9 

 Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 6: 

Ing. Tomáš KOZOLKA predniesol správu o aktuálnej situácii v investičnej výstavbe 

a ďalších projektoch obce Volkovce. 

 

a) VÝSTAVBA NOVEJ MATERSKEJ ŠKOLY – práce pokračujú vo vnútorných 

priestoroch podľa harmonogramu. Investičná akcia bude ukončená tak, aby 1. 

septembra mohli deti nastúpiť do novej MŠ. 

b) VODOZÁDRŽNÉ OPATRENIE – PRIESTOR PRED KOSTOLOM – táto investičná 

akcia bude ukončená do konca novembra 2024. 

c) MODERNIZÁCIA ŠATNÍ TJ INOVEC VOLKOVCE – projekt je ukončený. 

d) MODERNIZÁCIA KANCELÁRIÍ OBECNÉHO ÚRADU – projekt je ukončený. 

e) MODERNIZÁCIA ZŠ – TELOCVIČŇA – projekt je po vyhodnotení v poradí prvý 

v zásobníku projektov Nitrianskeho samosprávneho kraja. Čiže zatiaľ neúspešný, ale 

v prípade úspory finančných prostriedkov na podporovaných projektoch je možné jeho 

podporenie. 

f) OBNOVA KNIŽNÉHO FONDU  - v realizácii – získaná dotácia 1.000,- eur 

g) EXTERNÝ DEFIBRILÁTOR – bude zakúpený z prostriedkov 2% dane od 

Slovenských elektrární v mesiacoch november – december 2024. 

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo správu starostu obce Ing. Tomáša KOZOLKU o aktuálnej 

situácii v investičnej výstavbe a ďalších realizovaných projektoch na vedomie. 

 

K bodu  7: 

Ing. Tomáš KOZOLKA oboznámil poslancov OZ o situácii v odpadovom hospodárstve 

s výhľadom pre rok 2025. 

a) KANALIZÁCIA – posledné dva roky sa do kanalizácie investovali nemalé finančné 

prostriedky, a preto sa poplatok za kanalizáciu bude na rok 2025 zvyšovať podľa 

regulácie URSO, maximálna výška, ktorú môže obec momentálne vyberať je 37,40 

eur/osoba. 

b) KOMUNÁLNY ODPAD – od 1.1.2025 je v pláne zavedenie mechanicko-biologickej 

úpravy odpadu pred uložením na skládku. Technické služby Zlaté Moravce nemajú na 
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to vybudovanú linku a je otázne akým spôsobom chcú zabezpečiť túto činnosť a či 

vôbec. Predbežne prebehlo rokovanie s Technickou ekologickou spoločnosťou, ktorá 

to dokáže robiť, ale cena za komunálny odpad by sa zvýšila približne o 35%. Je tiež 

možné že Slovenská republika posunie platnosť a účinnosť mechanicko biologickej 

úpravy odpadu pred uložením na skládku na neskorší termín. 

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo informácie ohľadne kanalizácie a nakladaním s komunálnym 

odpadom na vedomie.  

 

K bodu 8: 

Ing. Tomáš KOZOLKA informoval poslancov obecného zastupiteľstva o počte detí 

v školských zariadeniach v školskom roku 2024/2025 v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Volkovce.   

a) MATERSKÁ ŠKOLA – prihlásených 32 detí, z toho 21 vo veľkej triede, 11 v malej 

triede. 

b) ZÁKLADNÁ ŠKOLA – celkovo ju v školskom roku 2024/2025 navštevuje  92 žiakov, 

prvý stupeň 40 žiakov, druhý stupeň 52 žiakov. 

Podľa bydliska : Volkovce   68 žiakov 

    Čierne Kľačany  16 žiakov 

    Nemčiňany   2 žiaci 

    Orovnica    2 žiaci 

    Ukrajina  4 žiaci 

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo informačnú správu o počte detí v školských zariadeniach 

v školskom roku 2024/2025 v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Volkovce na vedomie.  

 

K bodu 9: 

Ing. Tomáš KOZOLKA v rámci tohto bodu rokovania obecného zastupiteľstva oboznámil 

poslancov obecného zastupiteľstva o zmenách nájomcov v obecných bytoch, ako aj o situácii 

v bytových domoch. 

Od 1.9.2024  je byt po Alici MIXOVEJ obsadený Marekom LAVOM a jeho rodinou. 

Bytový dom na ul. Obrancov mieru – sú podpísané nové nájomné zmluvy od 1.8.2024. 

Bytový dom na ul. Hlavná – sú podpísané nové nájomné zmluvy od 1.10.2024. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva sa oboznámili s podaním nájomného bytového domu na 

ulici Obrancov mieru zo dňa 22. augusta 2024 a žiada všetkých nájomníkov v nájomných 

bytoch o rešpektovanie nájomných zmlúv a vzájomné spolunažívanie pri bývaní v nájomných 

bytoch.  

Poslanci OZ zobrali na vedomie informačnú správu o zmenách nájomcov v obecných 

bytoch a o situácii v bytových domoch. 

 

K bodu 10: 

V rámci tohto bodu rokovania obecného zastupiteľstva zobrali poslanci obecného 

zastupiteľstva na vedomie vzdanie sa JUDr. Jozefa HORŇÁKA funkcie hlavného kontrolóra 

obce Volkovce ku dňu 31.10.2024  na základe jeho podania zo dňa 24.9.2024. 
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Ing. Tomáš KOZOLKA zároveň informoval o príprave kalendára POŽITAVIE – 

ŠIROČINA a požiadal poslancov OZ o premyslenie využiteľnosti pozemkov na ulici P. O. 

Hviezdoslava (pôvodne pozemok na výstavbu bytového domu). 

 

K bodu 11: 

Na záver zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Volkovciach Ing. Tomáš KOZOLKA, 

starosta obce, poďakoval prítomným za účasť, konštruktívny prístup a následne XIII. 

zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Rastislav FRAJKA 

 

    Ing. Jozef JURÍK 

 

Zapisovateľ:   JUDr. Ondrej KOZOLKA 

 

 

 

 

vo Volkovciach dňa 31. októbra 2024 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Tomáš KOZOLKA 

          starosta obce 


